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                        ❞ كتاب The Entrepreneurial Engineer: Chapter 7 ❝ 


Entrepreneurial Engineers understand business priorities and know when to make the right compromises, working closely and effectively with the product team–including founders–to iteratively deliver customer value. They are not driven to scale the corporate ladder, become over-specialized or maintain old code.



يتفهم المهندسون الرياديون أولويات العمل ويعرفون متى يمكنهم تقديم التنازلات الصحيحة ، والعمل بشكل وثيق وفعال مع فريق المنتج - بما في ذلك المؤسسون - لتقديم قيمة العملاء بشكل متكرر. إنهم ليسوا مدفوعين لتوسيع سلم الشركة ، أو أن يصبحوا أكثر تخصصًا أو يحافظون على رمز قديم.



"Informative, provocative, and practical...developing the skills outlined in The Entrepreneurial Engineer is a necessity for a productive engineering career."

—Raymond L. Price, William H. Severns Professor of Human Behavior Director, Illinois Leadership(r) Center, University of Illinois at Urbana-Champaign

"I believe that The Entrepreneurial Engineer has the potential to change the landscape of what engineers learn and do."

—John R. Koza, former CEO and chairman, Scientific Games Inc. and Consulting Professor, Stanford University

"Dr. Goldberg provides the road map for engineers of the future to stay at the front of the wave by learning to think more like entrepreneurs. . . Consider this book your survival handbook for the rest of your life."

—From the Foreword by Tim Schigel, Director Blue Chip Venture Company



"إعلامي واستفزازي وعملي ... تطوير المهارات الموضحة في" مهندس المشاريع "هو ضرورة لمهنة هندسية إنتاجية."

—رايموند ل. برايس ، أستاذ William H. Severns لسلوك الإنسان مدير مركز القيادة (ص) إلينوي ، جامعة إلينوي في أوربانا شامبين

"أعتقد أن المهندس الريادي لديه القدرة على تغيير المشهد الذي يتعلمه المهندسون ويفعلونه."

—جون ر. كوزا ، الرئيس التنفيذي والرئيس السابق لشركة Scientific Games Inc. وأستاذ استشاري بجامعة ستانفورد

"يوفر دكتور غولدبرغ خريطة الطريق لمهندسي المستقبل للبقاء في مقدمة الموجة من خلال تعلم التفكير أكثر مثل رجال الأعمال. ضع في اعتبارك هذا الكتاب كتيب البقاء على قيد الحياة لبقية حياتك".

—من المقدمة مقدمة من تيم شيجيل ، مدير شركة Blue Chip Venture





Entrepreneurial times call for The Entrepreneurial Engineer

أوقات ريادة الأعمال تستدعي مهندس المشاريع



In an age when technology and business are merging as never before, today's engineers need skills matched with the times. Today, career success as an engineer is determined as much by an ability to communicate with coworkers, sell ideas, and manage time as by talent at manipulating a Laplace transform, coding a Java(r) object, or analyzing a statically indeterminate structure.



في عصر تندمج فيه التكنولوجيا والأعمال التجارية بشكل لم يسبق له مثيل ، يحتاج مهندسو اليوم إلى مهارات تتوافق مع الأوقات. اليوم ، يتم تحديد النجاح الوظيفي كمهندس من خلال القدرة على التواصل مع زملاء العمل ، وبيع الأفكار ، وإدارة الوقت مثل المواهب في معالجة تحويل لابلاس ، أو ترميز كائن Java (r) ، أو تحليل بنية غير محددة بشكل ثابت.



This book covers those nontechnical skills needed by today's entrepreneurial engineers who mix strong technical know-how, business and organizational prowess, and an alert eye for opportunity. Author David Goldberg unlocks the keys to ten core competencies at the heart of what entrepreneurial engineers need to master to be effective in a fast-moving world of deals, teams, startups, and innovating corporations. You'll discover how to:



يغطي هذا الكتاب المهارات غير التقنية التي يحتاجها المهندسون الرياديون اليوم الذين يمزجون بين الدراية الفنية القوية ، والبراعة التجارية والتنظيمية ، وعين التنبيه على الفرص. يفتح المؤلف David Goldberg مفاتيح عشر كفاءات أساسية في قلب ما يحتاجه المهندسون الرياديون لإتقان ليكونوا فعالين في عالم سريع الحركة من الصفقات والفرق والشركات الناشئة والشركات المبتكرة. ستكتشف كيفية:



Feel the essence-and the joys-of engineering

Examine personal motivation and set goals

Master time management and organization

Write fast and well under pressure

Prepare and deliver effective presentations

Understand and practice good human relations

Act ethically in matters large, small, and engineering

Assess technology opportunities

Understand teams, leadership, culture, and the organization of organizations



اشعر بجوهر وهواة الهندسة

افحص الدافع الشخصي وحدد الأهداف

إدارة وتنظيم الوقت الرئيسي

اكتب بسرعة وبضغط جيد

إعداد وتقديم عروض فعالة

فهم وممارسة العلاقات الإنسانية الجيدة

التصرف بشكل أخلاقي في الأمور الكبيرة والصغيرة والهندسية

تقييم فرص التكنولوجيا

فهم الفرق والقيادة والثقافة وتنظيم المنظمة
 - 
من كتب الهندسة  - مكتبة كتب الهندسة والتكنولوجيا.




  القائمة الرئيسية
	                    مكتبة الكتب                
	                    ENGINEERING                
	                    مكتبة كتب الهندسة والتكنولوجيا                
	                    كتب الهندسة                
	كتاب The Entrepreneurial Engineer: Chapter 7



  منصّة المكتبة 
( التسجيل مفتوح )مكتبة كتب الهندسة والتكنولوجياكتب الهندسةأفضل كتب في كتب الهندسةكتب الطرق والكباريالمزيد من التصنيفات كل الكتب في  كتب الهندسة والتكنولوجيا كل المكتبات وسوم ذات صلة:
#الهندسة #هندسة مدنية . #كورسات هندسة . #الهندسة بانواعها #تطور. #ركن الهندسة الكيميائية  #الهندسة الكهربائية . #ركن الهندسة الميكانيكية #الهندسة الإنشائية . #أصول الهندسة . #هندسة برمجيات . #ركن هندسة الإنتاج والتصميم الميكانيكي . #هندسة اتصالات . #هندسة ميكاترونيات . #الهندسة الوراثية . #هندسة النانو . #تطورات . #هندسة . #التطور 


 جميع الحقوق محفوظة لدى دور النشر والمؤلفون والموقع غير مسؤل عن الكتب المضافة بواسطة المستخدمون. 
للتبليغ   عن كتاب محمي بحقوق نشر فضلًا اضغط هنا 
مكتبة تحميل الكتب مجانا
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College engineering programs need to instill an entrepreneurial mindset in students. Without this mindset, our engineers -- and our economy -- will struggle in the global competition for jobs.
اقتباسات من كتاب ❞The Entrepreneurial Engineer: Chapter 7❝شارك باقتباسات لهذا الكتاب
نبذة عن الكتاب:
The Entrepreneurial Engineer: Chapter 7
2005م - 1445هـ 


Entrepreneurial Engineers understand business priorities and know when to make the right compromises, working closely and effectively with the product team–including founders–to iteratively deliver customer value. They are not driven to scale the corporate ladder, become over-specialized or maintain old code.



يتفهم المهندسون الرياديون أولويات العمل ويعرفون متى يمكنهم تقديم التنازلات الصحيحة ، والعمل بشكل وثيق وفعال مع فريق المنتج - بما في ذلك المؤسسون - لتقديم قيمة العملاء بشكل متكرر. إنهم ليسوا مدفوعين لتوسيع سلم الشركة ، أو أن يصبحوا أكثر تخصصًا أو يحافظون على رمز قديم.



"Informative, provocative, and practical...developing the skills outlined in The Entrepreneurial Engineer is a necessity for a productive engineering career."

—Raymond L. Price, William H. Severns Professor of Human Behavior Director, Illinois Leadership(r) Center, University of Illinois at Urbana-Champaign

"I believe that The Entrepreneurial Engineer has the potential to change the landscape of what engineers learn and do."

—John R. Koza, former CEO and chairman, Scientific Games Inc. and Consulting Professor, Stanford University

"Dr. Goldberg provides the road map for engineers of the future to stay at the front of the wave by learning to think more like entrepreneurs. . . Consider this book your survival handbook for the rest of your life."

—From the Foreword by Tim Schigel, Director Blue Chip Venture Company



"إعلامي واستفزازي وعملي ... تطوير المهارات الموضحة في" مهندس المشاريع "هو ضرورة لمهنة هندسية إنتاجية."

—رايموند ل. برايس ، أستاذ William H. Severns لسلوك الإنسان مدير مركز القيادة (ص) إلينوي ، جامعة إلينوي في أوربانا شامبين

"أعتقد أن المهندس الريادي لديه القدرة على تغيير المشهد الذي يتعلمه المهندسون ويفعلونه."

—جون ر. كوزا ، الرئيس التنفيذي والرئيس السابق لشركة Scientific Games Inc. وأستاذ استشاري بجامعة ستانفورد

"يوفر دكتور غولدبرغ خريطة الطريق لمهندسي المستقبل للبقاء في مقدمة الموجة من خلال تعلم التفكير أكثر مثل رجال الأعمال. ضع في اعتبارك هذا الكتاب كتيب البقاء على قيد الحياة لبقية حياتك".

—من المقدمة مقدمة من تيم شيجيل ، مدير شركة Blue Chip Venture





Entrepreneurial times call for The Entrepreneurial Engineer

أوقات ريادة الأعمال تستدعي مهندس المشاريع



In an age when technology and business are merging as never before, today's engineers need skills matched with the times. Today, career success as an engineer is determined as much by an ability to communicate with coworkers, sell ideas, and manage time as by talent at manipulating a Laplace transform, coding a Java(r) object, or analyzing a statically indeterminate structure.



في عصر تندمج فيه التكنولوجيا والأعمال التجارية بشكل لم يسبق له مثيل ، يحتاج مهندسو اليوم إلى مهارات تتوافق مع الأوقات. اليوم ، يتم تحديد النجاح الوظيفي كمهندس من خلال القدرة على التواصل مع زملاء العمل ، وبيع الأفكار ، وإدارة الوقت مثل المواهب في معالجة تحويل لابلاس ، أو ترميز كائن Java (r) ، أو تحليل بنية غير محددة بشكل ثابت.



This book covers those nontechnical skills needed by today's entrepreneurial engineers who mix strong technical know-how, business and organizational prowess, and an alert eye for opportunity. Author David Goldberg unlocks the keys to ten core competencies at the heart of what entrepreneurial engineers need to master to be effective in a fast-moving world of deals, teams, startups, and innovating corporations. You'll discover how to:



يغطي هذا الكتاب المهارات غير التقنية التي يحتاجها المهندسون الرياديون اليوم الذين يمزجون بين الدراية الفنية القوية ، والبراعة التجارية والتنظيمية ، وعين التنبيه على الفرص. يفتح المؤلف David Goldberg مفاتيح عشر كفاءات أساسية في قلب ما يحتاجه المهندسون الرياديون لإتقان ليكونوا فعالين في عالم سريع الحركة من الصفقات والفرق والشركات الناشئة والشركات المبتكرة. ستكتشف كيفية:



Feel the essence-and the joys-of engineering

Examine personal motivation and set goals

Master time management and organization

Write fast and well under pressure

Prepare and deliver effective presentations

Understand and practice good human relations

Act ethically in matters large, small, and engineering

Assess technology opportunities

Understand teams, leadership, culture, and the organization of organizations



اشعر بجوهر وهواة الهندسة

افحص الدافع الشخصي وحدد الأهداف

إدارة وتنظيم الوقت الرئيسي

اكتب بسرعة وبضغط جيد

إعداد وتقديم عروض فعالة

فهم وممارسة العلاقات الإنسانية الجيدة

التصرف بشكل أخلاقي في الأمور الكبيرة والصغيرة والهندسية

تقييم فرص التكنولوجيا

فهم الفرق والقيادة والثقافة وتنظيم المنظمة   .      المزيد..


تعليقات القرّاء:
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Entrepreneurial Engineers understand business priorities and know when to make the right compromises, working closely and effectively with the product team–including founders–to iteratively deliver customer value. They are not driven to scale the corporate ladder, become over-specialized or maintain old code.


يتفهم المهندسون الرياديون أولويات العمل ويعرفون متى يمكنهم تقديم التنازلات الصحيحة ، والعمل بشكل وثيق وفعال مع فريق المنتج - بما في ذلك المؤسسون - لتقديم قيمة العملاء بشكل متكرر. إنهم ليسوا مدفوعين لتوسيع سلم الشركة ، أو أن يصبحوا أكثر تخصصًا أو يحافظون على رمز قديم.


"Informative, provocative, and practical...developing the skills outlined in The Entrepreneurial Engineer is a necessity for a productive engineering career."

—Raymond L. Price, William H. Severns Professor of Human Behavior Director, Illinois Leadership(r) Center, University of Illinois at Urbana-Champaign

"I believe that The Entrepreneurial Engineer has the potential to change the landscape of what engineers learn and do."

—John R. Koza, former CEO and chairman, Scientific Games Inc. and Consulting Professor, Stanford University

"Dr. Goldberg provides the road map for engineers of the future to stay at the front of the wave by learning to think more like entrepreneurs. . . Consider this book your survival handbook for the rest of your life."

—From the Foreword by Tim Schigel, Director Blue Chip Venture Company


"إعلامي واستفزازي وعملي ... تطوير المهارات الموضحة في" مهندس المشاريع "هو ضرورة لمهنة هندسية إنتاجية."

—رايموند ل. برايس ، أستاذ William H. Severns لسلوك الإنسان مدير مركز القيادة (ص) إلينوي ، جامعة إلينوي في أوربانا شامبين

"أعتقد أن المهندس الريادي لديه القدرة على تغيير المشهد الذي يتعلمه المهندسون ويفعلونه."

—جون ر. كوزا ، الرئيس التنفيذي والرئيس السابق لشركة Scientific Games Inc. وأستاذ استشاري بجامعة ستانفورد

"يوفر دكتور غولدبرغ خريطة الطريق لمهندسي المستقبل للبقاء في مقدمة الموجة من خلال تعلم التفكير أكثر مثل رجال الأعمال. ضع في اعتبارك هذا الكتاب كتيب البقاء على قيد الحياة لبقية حياتك".

—من المقدمة مقدمة من تيم شيجيل ، مدير شركة Blue Chip Venture




Entrepreneurial times call for The Entrepreneurial Engineer

أوقات ريادة الأعمال تستدعي مهندس المشاريع


In an age when technology and business are merging as never before, today's engineers need skills matched with the times. Today, career success as an engineer is determined as much by an ability to communicate with coworkers, sell ideas, and manage time as by talent at manipulating a Laplace transform, coding a Java(r) object, or analyzing a statically indeterminate structure.


في عصر تندمج فيه التكنولوجيا والأعمال التجارية بشكل لم يسبق له مثيل ، يحتاج مهندسو اليوم إلى مهارات تتوافق مع الأوقات. اليوم ، يتم تحديد النجاح الوظيفي كمهندس من خلال القدرة على التواصل مع زملاء العمل ، وبيع الأفكار ، وإدارة الوقت مثل المواهب في معالجة تحويل لابلاس ، أو ترميز كائن Java (r) ، أو تحليل بنية غير محددة بشكل ثابت.


This book covers those nontechnical skills needed by today's entrepreneurial engineers who mix strong technical know-how, business and organizational prowess, and an alert eye for opportunity. Author David Goldberg unlocks the keys to ten core competencies at the heart of what entrepreneurial engineers need to master to be effective in a fast-moving world of deals, teams, startups, and innovating corporations. You'll discover how to:


يغطي هذا الكتاب المهارات غير التقنية التي يحتاجها المهندسون الرياديون اليوم الذين يمزجون بين الدراية الفنية القوية ، والبراعة التجارية والتنظيمية ، وعين التنبيه على الفرص. يفتح المؤلف David Goldberg مفاتيح عشر كفاءات أساسية في قلب ما يحتاجه المهندسون الرياديون لإتقان ليكونوا فعالين في عالم سريع الحركة من الصفقات والفرق والشركات الناشئة والشركات المبتكرة. ستكتشف كيفية:


Feel the essence-and the joys-of engineering

Examine personal motivation and set goals

Master time management and organization

Write fast and well under pressure

Prepare and deliver effective presentations

Understand and practice good human relations

Act ethically in matters large, small, and engineering

Assess technology opportunities

Understand teams, leadership, culture, and the organization of organizations


اشعر بجوهر وهواة الهندسة

افحص الدافع الشخصي وحدد الأهداف

إدارة وتنظيم الوقت الرئيسي

اكتب بسرعة وبضغط جيد

إعداد وتقديم عروض فعالة

فهم وممارسة العلاقات الإنسانية الجيدة

التصرف بشكل أخلاقي في الأمور الكبيرة والصغيرة والهندسية

تقييم فرص التكنولوجيا

فهم الفرق والقيادة والثقافة وتنظيم المنظمة
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